
Na výstave bábik 

Videli ste už bábiku, ktorá  vyzerá ako vaše vnúča hneď po narodení? My sme sa na ne išli pozrieť 

na susednú Moravu na Strání. Pokochali sme sa nielen bábikami, mimochodom, bolo ich vyše 

dvesto, ale aj kočiarikmi, postieľkami a rôznymi dekoráciami. Umenie výroby rebornových bábik 

sa datuje od roku 1990. Je to veľmi dlhý a náročný proces. Reborn bábiky sa svojím vzhľadom 

veľmi podobajú bábätkám. Vyzerajú fakt ako živé. 


